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משה פוזיילוב: אנחנו צריכים לצאת מנקודת הנחה שזה לא הסוף. אני מניח שהזרז במקרה הזה

היה המעצר של הבחור מאשקלון, מוטי ממן. כשאתה מסכל מבצע כזה של המודיעין האיראני,

רק לא  מוחלשות,  אוכלוסיות  אלה  אחריהם.  השאירו  שהם  העקבות  כל  את  ולומד  הולך  אתה 

האחרון. המקרה  לא  שזה  חושב  אני  לב.  לתשומת  זקוקות  לפעמים  לכסף,  זקוקות 

הראיון התקיים ברדיו 103FM, בתאריך 22.10.2024.
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